
 
Zápis z řádného zasedání AS FaVU VUT v Brně 

ze dne 10. prosince  2008 
 
 
 
Přítomni:  Kristýna Cílková,  BcA. Petr Dub,DiS., Tomáš Hodboď, prof. akad.mal. Martin Mainer,  
  akad. mal. Vladimír Merta,  prof.ak.mal.Peter Rónai, prof. ak.soch. Tomáš Ruller,  
  Mgr. Veronika Psotková, doc. Mgr. Jana Preková ,  akad.mal. Margita Titlová 
                 
Omluveni:                prof. PhDr. Jan Sedlák, CSc.   
  
 
 
Program zasedání je následující: 
 
1. Schválení  programu (akad.mal. Merta); 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 19. 11. 2008 v Brně (akad.mal. Merta); 
3. Zpráva  o činnosti FaVU (doc. Gabriel); 
4. Zpráva o hospodaření FaVU VUT v Brně (Mgr. Bílá); 
5. Zpráva ze zasedání AS VUT ( dr. Chamonikola,Samuel Paučo); 
6. Předložení Směrnice děkana k přijímacímu řízení na ak. rok. 2009/2010 (ak.mal. Merta); 
7. Stanovení následujícího termínu zasedání AS FaVU (akad.mal. Merta) 
8. Různé 
 
 
Ad 1.  Schválení programu (akad.mal. Vladimír Merta); 
 
Ak mal. Merta navrhuje zařadit k projednání do bodu Různé: 
 

- projednání otázky počtu členů v Umělecké radě uvedené v  Jednacím řádu Umělecké rady. 
        -     Projednání přípravy voleb do AS FaVU. 

- Doc. Preková navrhuje projednat v bodě  Různé -  odpovědnost pedagoga za hmotný majetek. 
               Akad. mal. Merta navrhuje do Různého projednat jako další bod -  
 
 
 
Hlasování: 
pro 6 
zdržel se: 3 
proti: 0 

-  
 
Hlasování: 
pro: 7 
zdržel se: 0 
proti: 0 
 
Schváleno. 
 
Ad 2.  Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 19. 11.  2008 (akad. mal. Merta); 
 
Prof. Mainer  navrhuje, aby všichni senátoři zasílali korekturu k zápisům  
Prof Ruller: navrhuje  opravit  poslední odstavec v bodě 3 takto: 
Prof. Ruller, jako člen pracovní skupiny AK upozorňuje, že akreditace doktorského studia končí v roce 2010 a je 
vhodné žádat o reakreditaci s ročním předstihem - navrhuje zažádat současně i o akreditaci nového oboru, 
zatímco žádost o habilitační a jmenovací řízení odložit až po ukončení těchto řízení. 
 
Prof. Ruller znovu upozorňuje na skutečnost, že stanoviska senátu nejsou řešena, jsou brána vedením nezávazně. 
 
 
 



Hlasování: 
pro: 7 
zdržel se: 2 
proti: 0  
 
Schváleno. 
 
 
Schváleno. 
 
Ad 3.  Zpráva o činnosti FaVU (doc. Gabriel); 
 
Děkan oznámil členům senátu změnu postů proděkanů. Mgr. Fajnor si vyměnil post proděkana s dr. Ondračkou. 
 
Děkan předložil senátorům návrh na  rozdělení Kabinetu video  na Kabinet audio a Kabinet video.  
Děkan upozorňuje na skutečnost, že vzhledem k neschválenému rozpočtu pro kabinety, jsou stále všechny 
kabinety v rozpočtovém provizoriu. 
 
Na zasedání se dostavil prof. Rónai. 
 
Informace z kolegia rektora: 
- v polovině příštího roku je očekáván dopad krize v oblasti školství 
- v současné době probíhají přípravy rozpočtu VUT na  rok 2009 
 
Po diskusi o předložených návrzích na změny proděkanů akademický senát hlasoval o návrhu na doporučení 
děkanovi změnit statutárního zástupce. 
 
Hlasování: 
ano: 7 hlasů 
ne:    1 hlas 
zdržel se: 2 
 
Schváleno. 
 
Na základě tajného hlasování byl schválen návrh na doporučení děkanovi změnit statutárního zástupce. 
 
Děkan požaduje po senátorech písemné sepsání důvodů k odvolání statutárního zástupce. 
 
Ad 4.  Zpráva o hospodaření FaVU VUT v Brně (Mgr. Bílá); 
 
Prof. Ruller předložil členům senátu stanovisko ekonomické komise AS FaVU ze dne 8. 12. 2008 - viz příloha 
 
Mgr. Bílá: 
Vzhledem k tomu, že uzávěrka hospodaření za listopad bude k dispozici  až 20. 12.08, hodnoty  stavu 
hospodaření uvedené v minulém zasedání AS FaVU zůstávají nezměněné. 
 
Připomínky Mgr. Bílé ke stanovisku ek. komise AS FaVU: 
- investice nebyly čerpány, čerpány  byly pouze investice vztahující se ke  grantům, byl řešen havarijní stav  
počítačového serveru na Údolní 
- návrh grantu - podíl fakulty schválen na  24,7 % při podávání grantů 
- požadavky  řešitelů na investice převedeny na příští rok,uzávěrka je ukončena 
- zpráva o čerpání : čerpáno ze stipendijního fondu na udělení  ceny děkana a odměny studentů navržené  
vedením fakulty 
- hospodaření kabinetu Video - dělení financí na  audio a video: 
Ekonomická  komise má možnost   zkontaktovat Mgr. Cenka, který  podá informace o rozdělení  finančních 
prostředků na Kabinet video a Kabinet audio 
 
Prof. Ruller vznesl dotaz,  zda je možné před zimními klauzurními zkouškami z provozního fondu rozpustit 
finanční prostředky pro ateliéry. 
Mgr. Bílá: 



- z provozního fondu bude hrazeno 500 tis. Kč na energie - je placena zálohově,vyúčtování bude v únoru 2009 
- nedoporučuje vzhledem k hospodářské situaci rozpouštět zbývajících 500 tis. Kč 
 
Děkan předložil prof. Rullerovi finanční přehled hospodaření Kabinetu video 
 
Proběhla diskuse ke stanovisku ekonomické komise  
 
Byla   zahájena diskuse o sestavování rozpočtu na příští rok. 
 
Ad 5.  Zpráva ze zasedání AS VUT (dr. Chamonikola, S.Paučo); 
 
Dr. Chamonikola: 
- příští zasedání AS VUT proběhne 16. 12. 2008 - budou zde projednány personální záležitosti. 
- začala jednání o pravidlech rozpočtu VUT na příští rok -  běží měsíční předkládací lhůta 
- co se týče jednání o navýšení interního koeficientu z prostředků VUT bylo přijato usnesení, ve kterém se rektor 
zavázal, že do rozpočtu VUT bude zahrnuto  vylepšení systémového financování FaVU 
 
S. Paučo: 
- pedagogická komise VUT otevírá  k diskusi  otázku zrušení dodatku k ubytovacímu stipendiu. V dodatku se 
jedná  o zrušení ubytovacího stipendia v prvním studijním programu. 
 
Ad 6.  Schválení Směrnice k přijímacímu řízení na ak. rok. 2009/2010 (akad.mal. Merta); 
 
Hlasování: 
pro: 9 
zdržel se: 1 
proti: 0 
 
Schváleno 
 
Ad 7.  Stanovení následujícího termínu zasedání AS FaVU (akad.mal. Merta) 
 
AS FaVU stanovuje příští termín zasedání  18. 2. 2009. 
 
Hlasování:  
Pro: 7 
zdržel se: 1 
proti: 2 
 
Schváleno. 
 
Ad 8.  Různé 
 
 Projednání otázky počtu členů v Umělecké radě uvedené v  Jednacím řádu Umělecké rady 
 
Hlasování o návrhu uvést 23 členů Umělecké rady FaVU v Jednacím řádu Umělecké rady FaVU VUT v Brně: 
 
Hlasování: 
pro: 6 
zdržel se: 0 
proti: 4 
 
Schváleno. 
 
Neprojednané body z Různého budou přesunuty na příští zasedání AS FaVU. 
 
 
 
Zapsala: Chvátalová 
Verifikoval: akad.mal. Vladimír Merta 


